
Kitajci v Šiški
Kitajsko kuhinjo, ki je pred časom gostova-

la v hotelu Lev, smo obiskali tudi člani tabor-
niškega odreda DOBRE VOLJE iz Siške. Pre-
izkusili smo vse menije in ugotovili, da so jedi
res izbrane in primerne tudi za naš okus, zato
smo s pomočjo našega člana, ki tudi dela v
kuhinji hotela Lev, povabiii kuharje iz Kitaj-
ske v naš taborniški dom na Kebetovi 1. Po-
vabili smo jih že pred letom dni, ko so že go-
stovali v hotelu Lev. Letos so naše povabilo
prav radi sprejeli in nas prvo prosto soboto
obiskali. Ravno tisto soboto smo imeli delovno
akcijo — zbiranje papirja, tako da so se lahko
prepričali, da smo tudi mi delovni in priza-
devni ter da sami služimo sredstva za vsako-
dnevno delovanje. Kitajce smo seznanili z na-
šim delovnim programom, izmenjali literaturo
in našitke ter z njimi preživeli vesel dan ob
taborniških pesmih in skečih. Med pogovorom
so nam povedali, da so tudi oni člani skavtske

organizacije v Hong Kongu in nam na kratko
povedali tudi o njihovem delu in navadah.

Naj vam na kratko predstavim te kuharje:
šef kuhinje je Mr. Lyn Say, ki nas zaradi dela
ni mogel obiskati, ostali pa so: Billy Wan (21),
Steven Cwov (23), za katerim se je rado ozrlo
marsikatero žensko in dekliško oko in Jeff
(25). Vsi so zaposleni v londonski restavraciji
»Good friend«. Vsi so priznani mednarodni
mojstri.

Povedali so, da je bil ta družabni dan pri
nas pravo doživetje in da se v Ljubljani niso
še tako zabavali. Izrazili so željo, da bi nas
naslednjo soboto zopet obiskali. Ker so bili
prijetni sogovorniki, smo jim z veseljem nji-
hovo željo tudi izpolnili. Naslednjo soboto smo
jim zopet pripravili podoben dan, le da je bil
to pot začinjen še z nogometom.

Kitajski prijatelji so se tekme z veseljem
udeležili. Ugotovili smo, da je naš nogomet
zelo podoben kiitajskemu. Naučili so nas tudi
njihovo verzijo malega nogometa. Ta nogomet
poteka tako: igra se isto kot pri nas, le da je
namesto gola 2 m visok steber in ko se ga
žoga datakne je zadetek.

Po odigrani tekmi smo se vrnili v taborni-
ški dom, kjer smo jih naučili .nekaj naših ta-
borniških iger. Na koncu smo presenečeni ugo-
tovili, da je že pozno in naši novi prijatelji
so se morali vrniti na delo v hotel Lev. Ob
slovesu so nam zagotovili, da ta dva dneva v
adredu DOBRE VOLJE ne bodo nikoli poza-
bili. Zaželeli smo jim srečno pot, oni pa, da
bi se naslednje leto zopet srečali.
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